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Dane osobowe                       

 

PROTOKÓŁ NR 103/2023 

z CIII SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 25 października 2023 r. 

 

 

CIII sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Linki do nagrania:  

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/42134/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-

kalwarii-nr-ciii-w-dniu-25-pa%C5%BAdziernika-2023-godz-1430.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie CIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

CIII sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy.  

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad.  

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. 

Obecni radni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran  

3. Monika Bolek  

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński 

6. Jan Jarosz (obecny od godz. 14:34) 

7. Teresa Jędral 

8. Wojciech Kochański 

9. Szymon Krupa 10. Czesława Iwona Książek 

11. Beata Mika 

12. Bożena Molak 
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13. Zenon Nadstawny 

14. Beata Polaczyńska 

15. Andrzej Posiewka (obecny od godz. 14:43) 

16. Jakub Rącz 

17. Jan Rokita (obecny od godz. 14:51) 

18. Iwona Szymańska 

19. Tomasz Ura (obecny od godz. 14:35) 

20. Urszula Wroniewicz 

21. Rozalia Zdulska 

W załączeniu do protokołu:  

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1;  

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2;  

-lista obecności gości załącznik nr 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała Radnych Rady 

Miejskiej, Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria Arkadiusza Strzyżewskiego wraz 

z zastępcą Mateuszem Bajem, Sekretarza Gminy Piotra Walczaka, pracowników urzędu, 

oraz mieszkańców.  

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek 

obrad uzupełniony w trybie art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym o punkt 14.1 i 14.2 

 

1. Otwarcie CIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Burmistrza z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2022 r. 

zastępców burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego 

gminnymi osobami prawnymi oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z przeprowadzonej analizy złożonych 

przez radnych oświadczeń majątkowych za 2022 r. 

6. Informacja o stanie oświaty w roku szkolnym 2022/2023. 

7. Projekt uchwały w sprawie Programu korzyści dla Mieszkańców „MOJA DOBRA 

KARTA”. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie 

bezprzetargowym na rzecz dotychczasowego najemcy. 
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9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Baniocha – część południowa (teren 

pomiędzy drogą krajową Nr 79 i ulicą Europejską). 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna rejon ulicy Podleśnej 

cz. I. 

14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu miasta Góra Kalwaria - teren pomiędzy ulicami Rybie i Zakalwaria cz. I. 

14.1. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały NR CII/887/2023 zmieniającej uchwałę 

w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

14.2. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

15. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z CII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 

12.10.2023r. 

16. Sprawy różne: 

a. pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

b. pytania radnych i odpowiedzi, 

c. wolne wnioski, 

d. informacje. 

17. Zamknięcie CIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 

wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w sprawie uzupełnienie porządku 

obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Do porządku obrad zgłoszono następujące propozycje zmian.  

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa zgłosiła wniosek o uzupełnienie porządku 

obrad o punkt „Projekt uchwały w sprawie zakazu wykorzystania górotworów na terenie 

Gminy Góra Kalwaria dla magazynowania sprężonego CO2 wraz z domieszkami”.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, 

Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Posiewka, Jan Rokita 

 

Radna Miejska uwzględniła wniosek.  

Porządek obrad został uzupełniony o punkt 14.3. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie CIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Burmistrza z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2022 r. 

zastępców burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego 

gminnymi osobami prawnymi oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z przeprowadzonej analizy złożonych 

przez radnych oświadczeń majątkowych za 2022 r. 

6. Informacja o stanie oświaty w roku szkolnym 2022/2023. 

7. Projekt uchwały w sprawie Programu korzyści dla Mieszkańców „MOJA DOBRA 

KARTA”. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie 

bezprzetargowym na rzecz dotychczasowego najemcy. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Baniocha – część południowa (teren 

pomiędzy drogą krajową Nr 79 i ulicą Europejską). 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna rejon ulicy Podleśnej 

cz. I. 
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14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu miasta Góra Kalwaria - teren pomiędzy ulicami Rybie i Zakalwaria cz. I. 

14.1. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały NR CII/887/2023 zmieniającej uchwałę 

w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

14.2. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

14.3. Projekt uchwały w sprawie zakazu wykorzystania górotworów na terenie Gminy Góra 

Kalwaria dla magazynowania sprężonego CO2 wraz z domieszkami. 

15. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z CII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 

12.10.2023r. 

16. Sprawy różne: 

a. pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

b. pytania radnych i odpowiedzi, 

c. wolne wnioski, 

d. informacje. 

17. Zamknięcie CIII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Punkt 3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

w okresie od 28 września 2023 r. do 25 października 2023 r. 

I. Wykaz podjętych zarządzeń: 

Lp. Nr zarządzenia 
Data 

podjęcia 
Dot.: 

1. ORG.0050.200.2023 28.09.2023 

w sprawie zmian w Regulaminie 

Wynagradzania w Urzędzie Miasta i Gminy 

w Górze Kalwarii 

2. ORG.0050.201.2023 28.09.2023 

w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Urzędu Miasta i Gminy w 

Górze Kalwarii 

3. ORG.0050.202.2023 28.09.2023 

w sprawie zmian planu finansowego 

jednostek budżetowych Gminy Góra 

Kalwaria na 2023 rok 

4. ORG.0050.203.2023 28.09.2023 

zmieniające zarządzenie w sprawie 

ustalenia planu finansowego dla środków 

pochodzących z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na 2023 rok 
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5. ORG.0050.204.2023 28.09.2023 

zmieniające zarządzenie w sprawie 

dysponowania środkami oraz ustalenia 

planu finansowego dla wydzielonego 

rachunku środków z Funduszu 

Solidarnościowego na 2023 rok 

6. ORG.0050.205.2023 28.09.2023 

w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Górze 

Kalwarii na dzień 31.12.2023 

7. ORG.0050.206.2023 28.09.2023 

w sprawie określenia maksymalnego 

miesięcznego wynagrodzenia dla 

Dyrektora Miejskiego Żłobka w Górze 

Kalwarii 

8. ORG.0050.207.2023 28.09.2023 w sprawie zmian w budżecie 

9. ORG.0050.208.2023 28.09.2023 

zmieniające zarządzenie w sprawie 

ustalenia planu finansowego dla rachunku 

wydzielonego środków z Funduszu 

Pomocy w ramach pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa w 2023 roku 

10. ORG.0050.209.2023 28.09.2023 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 

2023 rok 

11. ORG.0050.210.2023 28.09.2023 

w sprawie planu kontroli na lata 2023-2024 

dotyczącej realizacji obowiązków 

pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości odpadów komunalnych 

przez właścicieli nieruchomości, którzy nie 

są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na rzecz gminy 

12. ORG.0050.211.2023 28.09.2023 

w sprawie przeprowadzenia kontroli 

zbiorników bezodpływowych oraz 

przydomowych oczyszczalni ścieków na 

nieruchomościach położonych na terenie 

Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

13. ORG.0050.212.2023 04.10.2023 w sprawie powołania Dyrektora Gminnej 
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Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii 

14. ORG.0050.213.2023 09.10.2023 
w sprawie powołania Gminnej Komisji 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych 

15. ORG.0050.214.2023 09.10.2023 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej 

do przeprowadzenia naboru na wolne 

stanowisko urzędnicze - 

inspektora/starszego inspektora ds. 

bezpieczeństwa i zarządzania 

kryzysowego 

16. ORG.0050.215.2023 12.10.2023 

w sprawie zmian planu finansowego 

jednostek budżetowych Gminy Góra 

Kalwaria na 2023 rok 

17. ORG.0050.216.2023 12.10.2023 

zmieniające zarządzenie w sprawie 

ustalenia planu finansowego dla środków 

pochodzących z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na 2023 rok 

18. ORG.0050.217.2023 13.10.2023 w sprawie zmian w budżecie 

19. ORG.0050.218.2023 13.10.2023 

w sprawie zmian planu finansowego 

jednostek budżetowych Gminy Góra 

Kalwaria na 2023 rok 

20. ORG.0050.219.2023 13.10.2023 

w sprawie zmian planu finansowego 

jednostek budżetowych Gminy Góra 

Kalwaria na 2023 rok 

 

I. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 39 (28.09-01.10) 

- spotkanie w przedstawicielami gmin powiatu piaseczyńskiego w sprawie wspólnego 

podpisania aliasu przeciw depresji 

- udział w uroczystym wręczeniu medali „Za zasługi dla polskiego ruchu 

olimpijskiego”  

- udział w zebraniu sołeckim wsi Wólka Załęska 

- udział w zlocie miłośników samochodów marki Citroen na zamku w Czersku 

- udział w memoriale W. M. 

 

Tydzień 40 (02.10-08.10) 
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- udział w pierwszym posiedzeniu nowo powołanego Zespołu Interdyscyplinarnego 

- spotkanie wewnętrze w sprawie dofinansowań z programu Ciepłe Mieszkanie 

- spotkanie z przedstawicielem Polskiej Spółki Gazownictwa w sprawie planów 

budowy sieci gazowej na terenie miasta oraz gminy Góra Kalwaria 

- udział w zebraniu Związku Żołnierzy Wojska Polskiego 

- udział w konferencji z okazji 30-lecia Chojnowskiego Parku Krajobrazowego 

- udział w inauguracji nowego roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

- udział w uroczystości z okazji Dnia Seniora w Ośrodku Kultury 

- udział w Święcie Ziemniaka organizowanym przez OSP Czaplinek 

 

Tydzień 41 (09.10-15.10) 

- spotkanie z przedstawicielami stowarzyszenia „Wspólnota Rzeki Czarnej” 

w sprawach bieżących 

- spotkanie ze służbami porządkowymi w sprawie handlu używkami na terenie Góry 

Kalwarii 

- spotkanie z przedstawicielami klubu Honorowych Dawców Krwi w sprawach 

bieżącej współpracy 

- wizyta w starostwie powiatowym w Piasecznie, podpisanie deklaracji wspólnego 

przeciwdziałania depresji w powiecie piaseczyńskim w ramach gminno-

powiatowego „Aliansu przeciw depresji” 

- wizyta w Szkole Podstawowej w Czersku oraz udział w uroczystym przekazaniu 

czeku na rozbudowę szkoły 

- udział w XXI Samorządowym Forum Kapitału i Finansów w Katowicach 

- udział w zebraniu sołeckim wsi Kąty 

- udział w pasowaniu pierwszych klas w Szkole Podstawowej w Baniosze 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- udział w spotkaniu z nauczycielami z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

- udział w wernisażu wystawy „11 Punktów widzenia” w Ośrodku Kultury  

 

Tydzień 42 (16.10-22.10) 

- spotkanie z przedstawicielami Radia Eska w sprawie organizacji wspólnego 

programu przeciw depresji 

- udział w uroczystym wręczeniu medali w Komendzie Głównej Policji  

- udział w powiatowo-gminnych ćwiczeniach obronnych Tutus-23 

- spotkanie z radnymi Rady Miejskiej w sprawie projektu budżetu gminy na 2024 rok 

- udział w posiedzeniu Gminnej Rady Seniorów 

- spotkanie z byłymi żołnierzami ZŻWP w sprawie organizacji spotkania dawnych 

żołnierzy jednostki wojskowej w Górze Kalwarii 

- udział w gali finałowej Lotto Poland Bike 
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- udział w koncercie „Mazowsze w Koronie” 

 

Tydzień 43 (23.10-25.10) 

- spotkanie z sołtysami wsi Czachówek, Czaplinek, Aleksandrów - Buczynów i Linin II 

w sprawie planów budowy sieci gazowej  

- wizyta w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego w 

sprawie podpisania umowy na dofinansowanie zakupu samochodu strażackiego 

z podnośnikiem koszowym 

- spotkanie z przedstawicielami Banku Gospodarstwa Krajowego w sprawie 

programu rządowego „Polski Ład – rządowy program odbudowy zabytków” 

- spotkanie z przedstawicielem fundacji „Cichociemnych”  

- spotkanie w sprawie opracowania koncepcji budowy żłobka 

- udział w sesji rady Miejskiej 

 

II. Inwestycje rozpoczęte 

- Budowa świetlicy wiejskiej w Wincentowie (opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej) 

Wykonawca: Jolanta Masny 

Wartość robót – 29.000,00 zł 

Termin zakończenia – 31.06.2024. 

- Przebudowa drogi gminnej Karolina – Krzaki Czaplinkowski  

Wykonawca: FAL - BRUK 

Wartość robót – 1.226.310 zł 

Termin zakończenia – 29.11.2023. 

- Przebudowa drogi gminnej – ul. Pólko w Czersku 

Wykonawca: MABAU 

Wartość robót – 451.304,63 zł 

Termin zakończenia – 30.11.2023. 

- Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego przy ul. Podleśnej w Baniosze (wieś) 

Wykonawca: LOGOS Joanna Smolaga 

Wartość robót – 8.400 zł 

Termin zakończenia – 30.11.2023. 

- Budowa tężni w Górze Kalwarii 

Wykonawca: Kryształowy Świat 

Wartość robót – 393.600 zł 

Termin zakończenia – 15.11.2023. 
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- Doposażenie placu zabaw w Szymanowie 

Wykonawca: LOGOS Joanna Smolaga 

Wartość robót – 14.341,50 zł 

Termin zakończenia – 30.11.2023. 

- Budowa toru rowerowego oraz boiska do streetballu wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą 

Wykonawca: ROW Marcin Kulaszewicz 

Wartość robót – 1.185.657,91 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2023. 

- Wymiana oświetlenia ulicznego na terenie gminy Góra Kalwaria w sołectwach: 

Brześce, Buczynów, Czaplin, Moczydłów, Pęcław, Sobików 

Wykonawca: EL – MAR Mariusz Strusiński 

Wartość robót – 101.191 zł 

Termin zakończenia – 15.12.2023. 

- Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie gminy Góra Kalwaria  

Wykonawca: EL – MAR Mariusz Strusiński 

Wartość robót: 

Modernizacja oświetlenia ulicznego w sołectwie Wólka Załęska – 33.556,12 zł 

Modernizacja oświetlenia ulicznego w sołectwie Królewski Las – 33.556,12 zł 

Modernizacja oświetlenia ulicznego w sołectwie Baniocha – Wieś – 33.556,12 zł 

Modernizacja oświetlenia ulicznego w sołectwie Wólka Dworska – 33.828,49 zł 

Modernizacja oświetlenia ulicznego w sołectwie Czaplin – 33.556,12 zł 

Modernizacja oświetlenia ulicznego w sołectwie Karolina – 34.052,06 zł 

Modernizacja oświetlenia ulicznego w sołectwie Linin – 34.382,93 zł 

Termin zakończenia – 15.11.2023. 

 

III. Inwestycje zakończone 

Brak 

 

IV. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 96 osób 

- Straż Miejska – 6 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 15 osób 

- OPS – 39 osób + 2 osoby na stażu z PUP 

- Biblioteka – 10 osób 
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- Ośrodek Kultury – 22 osoby 

- OSiR - 43 osób + 1 osoba finansowana z PUP 

- ABK – 17 osób 

- ZGK – 86 osób 

 

Pytania do sprawozdania burmistrza z działań w okresie międzysesyjnym zgłosili: 

Radna Beata Polaczyńska odnośnie do spotkania w przedstawicielami gmin powiatu 

piaseczyńskiego w sprawie wspólnego podpisania aliasu przeciw depresji zapytała, 

czy gmina ma zarys działań, czy będą fundusze i z jakiego źródła, czy powstanie zespół 

interdyscyplinarny.  

Radna Bożena Molak poprosiła o informację w temacie spotkania ze spółką gazową 

i planów budowy sieci w gminie. Ponadto chciała uzyskać informację nt. spotkania 

w sprawie koncepcji budowy żłobka. 

Radna Monika Bolek chciała uzyskać informację nt. udziału w XXI Samorządowym Forum 

Kapitału i Finansów w Katowicach. Ponadto zapytała o spotkanie w sprawie dofinansowań 

z programu Ciepłe Mieszkanie.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła o informację dot. spotkania 

z przedstawicielem fundacji „Cichociemnych”.   

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przedstawił informację nt. podpisania aliasu przeciw 

depresji. Poinformował, że starostwo zaprosiło gminy z powiatu piaseczyńskiego do 

współpracy na rzecz przeciwdziałania depresji. Spotkanie miało charakter inauguracyjny 

i na tym etapie jeszcze nie ma ustalonych konkretnych działań. Następnie przedstawił jakie 

są zamierzenia. Odnośnie do spotkania w spółce gazowej burmistrz poinformował, że 

rozmowy dotyczyły możliwości realizacji przedsięwzięć na terenie gminy. Uzyskał 

informację, że projekt budowy linii gazowej na odcinku Czaplinek (DK nr 50), Obręb, 

Julianów w kierunku Ustanowa będzie realizowany jeszcze w tym roku. Jeśli chodzi 

o miejscowości Czachówek, Czaplinek przede wszystkim ulica Słoneczna oraz Buczynów, 

Aleksandrów i tzw. Ogrodniki mają szansę na realizację. Mieszkańcy powinni na nowo 

złożyć aktualne wnioski o chęć przyłączenia się do tej linii i wtedy spółka podejmie 

decyzje, czy budowa jest dla niej rentowna i jakie są ewentualnie warunki by zrealizować 

inwestycję. Na wnioski mieszkańców gmina czeka do 20 listopada, po tym czasie wnioski 

zostaną przekazane do spółki. Odnośnie do innych projektów poinformował, że ul. Leśna 

jest już realizowana, pierwsze prace już ruszyły. Projekt w kierunku Krzaków 

Czaplinkowskich od strony DK nr 50 jak i Wojciechowic, Dobiesza od strony Orzeszyna, 

Chojnowa na tę chwilę jest zawieszony i prawdopodobnie nie będzie realizowany. 

Odnośnie do projektu dot. Sobikowa, Cendrowic i Czarnego Lasu tutaj spółka 

bezpośrednio porozumiała się z inwestorem, czyli zarządem województwa 

mazowieckiego i jest szansa, iż projekt będzie realizowany Rozmowa dotyczyła ponadto 

stawek za zajęcie pasa drogowego na rzecz gminy. Jeśli chodzi o koncepcję 

budowy żłobka przypomniał, że po ustaleniach z radą została wskazana 
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lokalizacja nowego żłobka w rejonie ul. Zakalwaria. Obecnie uzupełniane są ostatnie 

dokumenty w ramach programu Maluch plus. Dodał, że nie wyklucza podpisana na dniach 

umowy o dofinansowanie. Od momentu podpisania umowy gmina będzie miała 3 lata na 

realizację inwestycji, w związku z tym należy opracować koncepcję usytuowania tego 

obiektu ze względu na planowaną również na tej działce lokalizację szkoły nr 3. 

Burmistrz następnie przedstawił informację dot. udziału w forum samorządowym 

w Katowicach oraz ogólnopolskiego programu Ciepłe Mieszkanie. Wyjaśnił jakie są 

możliwości i do kogo skierowany jest program. Kończąc przedstawił informację ze 

spotkania z przedstawicielem fundacji Cichociemnych, informując o ustaleniach i planach. 

Radny Zenon Nadstawny w odniesieniu do informacji dotyczącej odstąpienia Polskiej 

Spółki Gazownictwa od realizacji projektu w Krzakach Czaplinkowskich, Dobieszu 

i Wojciechowicach zwrócił się z prośbą do burmistrza o zorganizowanie spotkania 

z przedstawicielami spółki i sołtysami tych miejscowości. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski udzielając odpowiedzi deklarował umówienie spotkania.  

Radna Bożena Molak przyłączyła się do prośby radnego Z. Nadstawnego o spotkanie ze 

spółką gazową w temacie zawieszonych projektów i działań. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła burmistrza o uzupełnienie 

sprawozdania o udział w koncercie papieskim Habemus Papam, w którym brał udział, 

jednocześnie dziękując burmistrzowi za przybycie.   

 

Punkt 4. Informacja Burmistrza z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 

2022 r. zastępców burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego 

gminnymi osobami prawnymi oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria. 

Informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do 

złożenia oświadczenia za 2022 r. w imieniu burmistrza odczytał sekretarz Piotr Walczak. 

 

➢ Informacja Burmistrza stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

Punkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z przeprowadzonej analizy 

złożonych przez radnych oświadczeń majątkowych za 2022 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała informację 

z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2022 r.  

 

➢ Informacja Przewodniczącej Rady stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

Punkt 6. Informacja o stanie oświaty w roku szkolnym 2022/2023. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że 

informacja o stanie oświaty była omawiana na posiedzeniach komisji.  
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Zastępca burmistrza Mateusz Baj w uzupełnieniu informacji zwrócił uwagę na 

najważniejsze rzeczy, jakie wydarzyły się w gminnej oświaty w minionym roku szkolnym, 

zaznaczając, że był to w tej kadencji pierwszy rok zwykłej pracy w oświacie (po strajku, 

pandemii i wybuchu wojny na Ukrainie, która spowodowała dosyć niekontrolowany napływ 

uchodźców). W minionym roku szkolnym utworzone były dwa oddziały przygotowawcze 

dla uczniów ukraińskich, jeden w Zespole Szkół Ogólnokształcących przy ul. ks. Sajny 

w Górze Kalwarii, drugi w Szkole Podstawowej w Baniosze. W roku szkolnym 2023/2024 

oddziałów przygotowawczych już nie ma, ponieważ uczniowie narodowości ukraińskiej 

uczą się w oddziałach razem z uczniami narodowości polskiej. Kontynuując podkreślił, iż 

w minionym roku szkolnym rozpoczęły się dwie duże inwestycje oświatowe, mianowicie 

rozbudowa Szkoły Podstawowej w Kątach i Czaplinku. Przed nami trzecia bardzo pokaźna 

inwestycja - rozbudowa Szkoły Podstawowej w Czersku, na którą pozyskano dotację. 

Na początku listopada inwestycja zostanie wprowadzona do budżetu ( jeszcze w tym roku 

zostanie ogłoszony przetarg, rozpoczęcie rozbudowy wczesną wiosną lub na przełomie 

zimy i wiosny). Planowane zakończenie inwestycji: szkoła w Kątach w sierpniu 2024 roku, 

szkoła w Czaplinku przełom stycznia i lutego 2025 roku. Zakończenie rozbudowy szkoły 

w Czersku możliwa byłaby w sierpniu 2025 roku. Ponadto w minionym roku szkolnym było 

szereg mniejszych inwestycji (prace remontowe były prowadzone w każdej placówce 

oświatowej). Zwracał uwagę, iż w minionym roku szkolnym dużym wyzwaniem była 

obsada stanowisk dyrektorskich, bowiem siedmiu dyrektorom na czternaście placówek 

oświatowych kończyła się kadencja. Dodatkowo dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących złożyła rezygnację z pełnionej funkcji. W związku z tym ogłoszono 

osiem konkursów na stanowisko dyrektora. Cztery konkursy zakończyły się wyborem 

dyrektora, i tak w szkole w Dobieszu przez najbliższe 5 lat funkcję nadal będzie pełniła 

pani Magdalena Mroczek, w szkole w Coniewie pani Katarzyna Kliszko, natomiast 

w przedszkolu integracyjnym pani Iwona Cytryniak. Zmiana nastąpiła w szkole nr 2 Górze 

Kalwarii, konkurs na stanowisko dyrektora wygrała pani Monika Kasprzak. W placówkach, 

w których konkurs na dyrektora pozostał nierozstrzygnięty, pan burmistrz zdecydował 

o powierzeniu w dwóch placówkach na najbliższe 5 lat funkcji dyrektora obecnym 

dyrektorom. Miało to miejsce w szkole w Czaplinku, więc przez 5 lat dyrektorem nadal 

będzie pani Beata Kaczmarczyk oraz w szkole w Baniosze, gdzie funkcję dyrektora dalej 

będzie pełnił pan Dariusz Sławek. Nieco inna sytuacja ma miejsce w dwóch pozostałych 

placówkach. W przedszkolu w Baniosze pełnienie obowiązków dyrektora na okres 10 

miesięcy pan burmistrz powierzył pani Małgorzacie Kamińskiej, natomiast pełnienie 

obowiązków dyrektora zespołu szkół w Górze Kalwarii przez najbliższe 10 miesięcy 

burmistrz powierzył pani Jolancie Fudali dotychczasowej wicedyrektor. Kończąc zwrócił 

uwagę, że w minionym roku szkolnym został przeprowadzony audyt wydatków 

oświatowych (arkuszy organizacyjnych). Wnioski płynące z audytu są wdrażane w życie. 

Staramy się - powiedział, nie dokonywać zwolnień, poczekać aż pewne osoby przejdą na 

emeryturę, czy skończy mi się stosunek pracy i w ten sposób powodować redukcję 

zatrudnienia w poszczególnych placówkach.   
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➢ Informacja o stanie oświaty w roku szkolnym 2022/2023 stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie Programu korzyści dla Mieszkańców „MOJA DOBRA 

KARTA”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie Programu korzyści dla Mieszkańców 

„MOJA DOBRA KARTA”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/888/2023 

 

Punkt 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym na rzecz dotychczasowego najemcy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu w trybie bezprzetargowym na rzecz dotychczasowego najemcy..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/889/2023 

 

Punkt 9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/890/2023 

Punkt 10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  
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Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/891/2023 

 

Punkt 11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/892/2023 
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Punkt 12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Baniocha – część 

południowa (teren pomiędzy drogą krajową Nr 79 i ulicą Europejską). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Baniocha – część południowa (teren pomiędzy drogą krajową Nr 79 i ulicą Europejską).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/893/2023 

 

Punkt 13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna rejon ulicy Podleśnej 

cz. I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna 

rejon ulicy Podleśnej cz. I.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/894/2023 

Punkt 14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria - teren pomiędzy ulicami Rybie i 

Zakalwaria cz.I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady.  

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria - teren 

pomiędzy ulicami Rybie i Zakalwaria cz.I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/895/2023 

Punkt 14.1. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały NR CII/887/2023 zmieniającej 

uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 
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inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady.  

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały NR CII/887/2023 

zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/896/2023 

Punkt 14.2. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady.  

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku 

od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wynagrodzenia za inkaso.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



Protokół nr 103/2023 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 25.10.2023 r.                                                         20/27 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia 

Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/897/2023 

Punkt 14.3. Projekt uchwały w sprawie zakazu wykorzystania górotworów na terenie 

Gminy Góra Kalwaria dla magazynowania sprężonego CO2 wraz z domieszkami. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie zakazu wykorzystania górotworów na terenie Gminy Góra Kalwaria dla 

magazynowania sprężonego CO2 wraz z domieszkami został przesłany do radnych po 

posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, więc nie był omawiany na posiedzeniu tej 

komisji. Poinformowała ponadto, że Komisja Zdrowia i Sportu wystąpiła podczas 

posiedzenia komisji o dodatkowe informacje w tej sprawie. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Sportu Monika Bolek poinformowała o jakie informacje 

komisja wystąpiła do wydziału merytorycznego. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj w odpowiedzi zwracał uwagę, że po pierwsze ustawa 

jeszcze nie weszła w życie (wchodzi 28 października), po drugie ustawa wejdzie w życie 

w wyniku decyzji sejmu i w wyniku podpisu pana prezydenta, w związku z tym nie wie, czy 

rada miejska ma tak duże kompetencje, żeby uchylać obecnie obowiązujące w Polsce 

prawo. Autorzy listu do pani przewodniczącej twierdzą, że ustawa w sposób rażąco 

narusza konstytucję i podstawowe zasady państwa prawa. Twierdzą też, że rząd nie 

zważając na nic przyjął ustawę. Zatem oskarżenia są poważne stąd zastanawia się, czy 

samorząd gminy powinien podejmować uchwałę. Odnosząc się do kwestii podnoszonych 

przez przewodniczącą komisji M. Bolek powiedział nie słyszał, by mieszkańcom groziło 

realne niebezpieczeństwo.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa w odniesieniu do wypowiedzi przedmówcy 

wyjaśniła, że chodzi o podjęcie uchwały zanim ustawa wejdzie w życie. Dodała, że 

procedowaną uchwałę wzorowała na uchwale podjętej 25 września br. przez gminę 

Wodzierady (wojewoda dotychczas nie zaskarżył tej uchwały ani nie wszczął 

postępowania nadzorczego). Gmina ma prawo decydować o swoim terenie, wyznaczać 

kierunki rozwoju, stąd pismo, które skierowała jedna z mieszkanek naszej gminy oraz 

jeden z mieszkańców Konstancina-Jeziorny. Dodała, iż wraz z projektem uchwały przesłała 

radnym otrzymaną w materiałach mapkę, na której zaznaczone są potencjalne obszary 

składowania CO2 na terenie całej Polski. Jednocześnie na mapce zaznaczone zostały 
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miejsca, gdzie mogą znajdować się źródła geotermalne. Na terenie naszej gminy zostało 

zaznaczonych kilka takich miejsc. Zatem istnieje obawa, że następne pokolenia nie będą 

mogły wykorzystać ziemi, na której mieszkają, i nie będą mogły wykorzystać energii 

odnawialnej w postaci źródeł geotermalnych, stąd próba zapobieżenia składowaniu CO2.  

Kontynuując poinformowała, że Komisja Finansów i Rozwoju oraz Komisja Oświaty, Kultury 

i Pomocy Społecznej poparły podjęcie uchwały, natomiast Komisja Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Handlu złożyła wniosek o dopisanie w uchwale paragrafu trzeciego o treści: 

„Czynności o których mowa w ustawie nastąpią w porozumieniu i po akceptacji 

samorządu gminy”. Odnosząc się do treści przedłożonego wniosku uważała, że 

propozycja ta jest sprzeczna z treścią uchwały. Następnie uzasadniła swoje stanowisko. 

Radny Zbigniew Adamczyk wyjaśnił, że komisja stała na stanowisku, że samorząd gminy 

nie może podważać prawa wyższego rzędu (ustawa wejdzie w życie 28.10). 

Komisja zaznacza, że ponieważ nie było konsultacji ustawy, a potrzeba wtłoczenia jest 

i trudno z tym polemizować, to istotne dla interesu gminy jest to by miała ona możliwość 

współdecydowania w przyszłości o tym, gdzie ewentualnie te wtłoczenia mogą mieć 

miejsce. Dodał, że autorzy ustawy pominęli interes i prawo do współdecydowania 

samorządów lokalnych w tej kwestii. Przyznał, że jest pewna sprzeczność wniosku z treścią 

uchwały, natomiast sprzeczność ta wynika z tego, że nie można podważyć aktu wyższego 

rzędu. Uważał, iż można zastanowić się jak pogodzić całościowo paragraf drugi uchwały 

z wnioskiem, by nie było tak, że w jednym momencie rada się nie zgadza zupełnie 

z czymkolwiek płynącym z ustawy, a w drugim domaga się prawa do akceptacji, czyli 

współdecydowania. Stąd warto byłoby się nad tym zastanowić. Sugerował kilkuminutową 

przerwą w obradach. 

Radna Urszula Wroniewicz dodała, że Komisja Finansów i Rozwoju widzi narzucanie woli 

przez organ wyższego rzędu, widzi też wprowadzenie znacznych ograniczeń dla gminy, 

jak i dla osób fizycznych i organizacji. Komisja stoi na stanowisku, by w jakiś sposób 

przeciwdziałać ustawie i sygnalizować, że jest ona niekorzystna dla mieszkańców gminy.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa odniosła się do wypowiedzi radnego 

Z. Adamczyka. Zwracała uwagę, że podejmując uchwałę rada nie zaneguje ustawy tylko 

zadziała zanim ustawa wejdzie w życie. Prosiła radnego Z. Adamczyka o sprecyzowanie, 

czy zgłasza wniosek formalny o przerwę.  

Radny Zbigniew Adamczyk dodał, że jeśli przewodnicząca zauważyła sprzeczność między 

jednym a drugim sformułowaniem to tę sprzeczność należy wyeliminować. Odnosząc się 

do wypowiedzi radnej U. Wroniewicz zwracał uwagę, że każda ustawa, dokument 

wyższego rzędu w jakimś sensie coś komuś narzuca. Nie chciał, by prawo miejscowe było 

sprzeczne z ustawą. Wnioskował o 10 minut przerwy.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa zwracała uwagę, że mówiła, iż dodanie 

zaproponowanego przez komisję zapisu będzie sprzeczne z całością treści uchwały, bo 

albo się nie przewiduje albo dopuszcza. Dodała, że nie widzi potrzeby przerwy, ale 

ponieważ wniosek formalny został postawiony to wymaga przegłosowania, i radni 

zdecydują o przerwie.  
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Radny Zbigniew Adamczyk ad vocem powtórzył swoje stanowisko.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa przystąpiła do głosowania nad wnioskiem 

w sprawie przerwy w obradach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 10 min. przerwy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Jan Jarosz, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, 

Beata Polaczyńska, Jakub Rącz 

PRZECIW (12) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Czesława 

Iwona Książek, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Bolek 

 

Wniosek został odrzucony. 

 

Radny Szymon Krupa wypowiedział się z przedmiotowej kwestii i zapytał z czego wynikają 

plany głównego geologa kraju. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa zwracała uwagę, że sejm procedował 

ustawę w wakacje, prezydent podpisał ustawę 1 września. Podkreśliła, że ustawa nie 

przewiduje trybu odwoławczego co jest sprzeczne z kodeksem postępowania 

administracyjnego, i została przeprocedowana bez żadnych konsultacji społecznych.  

Radny Szymon Krupa podnosił, że skoro tak ważna ustawa nie została skonsultowana to, 

czy nie warto już teraz zaplanować dalszych kroków. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa odpowiedziała, że jest w kontakcie 

z osobami rozpoczynającymi akcję zaskarżenia ustawy do Trybunału Konstytucyjnego. 

Dodała, że następnym krokiem rady może być przyłączenie się do tej inicjatywy, natomiast 

póki co należy się zabezpieczyć właśnie zapisem mówiącym, że nie przewiduje się 

w gminie lokalizacji takich górotworów. Natomiast w przyszłości, jeśli ktoś będzie chciał 

z samorządem rozmawiać, podjąć stosowną uchwałę wskazującą takie miejsca. 

Radny Zbigniew Adamczyk odniósł się do wypowiedzi przewodniczącej, zakładał, że 

podstaw prawnych do podważenia ustawy raczej nie będzie. Natomiast zwracał uwagę na 

wątpliwości wśród radnych, i potrzebę dyskusji, na co wskazuje wynik głosowania nad 

wnioskiem o przerwę (8 głosów opowiedziało się za przerwę). 
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Radny Zenon Nadstawny uważał, że głosowane nad tą uchwałą powinno być 

jednomyślne.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa zwróciła uwagę, że radni mają prawo nie 

wyrazić zgody na przerwę. 

Radny Zbigniew Adamczyk odniósł się do wypowiedzi przedmówców. 

Radna Beata Polaczyńska poinformowała, że zamierza wstrzymać się od głosowania nad 

uchwałą w związku z tym zastanawia się jak odnieść się do poprawki komisji. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa udzieliła odpowiedzi, następnie w związku 

z brakiem zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do głosowania nad poprawką zgłoszoną przez 

Komisję Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: dodania w uchwale paragrafu 3 o treści: Czynności, 

o których mowa w ustawie nastąpią w porozumieniu i po akceptacji samorządu Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Jan Rokita 

PRZECIW (13) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Beata Polaczyńska, Jakub Rącz 

 

Wniosek został odrzucony. 

 

Innych głosów do dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

 

Głosowano w sprawie: Projektu uchwały w sprawie zakazu wykorzystania górotworów na 

terenie Gminy Góra Kalwaria dla magazynowania sprężonego CO2 wraz z domieszkami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, 

Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Beata Polaczyńska 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr CIII/898/2023 

 

Punkt 15. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołu z CII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

z dnia 12.10.2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że do 

protokołu z CII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 12.10.2023 r. nie wpłynęły uwagi. 

Punkt 16. Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi. 

Mieszkanka p. G. D. zapytała przewodniczącą, czy otrzymała odpowiedź od pana 

burmistrza, na czym miałaby polegać i jak wygląda opieka nad jej psami w schronisku.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa prosiła burmistrza o informację. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że nie zobowiązywał się na ostatniej sesji 

do udzielenia informacji na czym polega opieka nad zwierzętami w schronisku.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa wyjaśniała, że burmistrz zobowiązał się do 

udzielenia informacji, odnośnie do rozbieżnościami pomiędzy danymi podanymi ze 

schroniska a stanem faktycznym. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że taka odpowiedź do pani 

przewodniczącej została przekazana już dwa dni po sesji, natomiast jest ona niekonkretna. 

Następnie uzupełnił, że urząd zwrócił się do schroniska z prośbą o wyjaśnienie kwestii 

rozbieżności, natomiast do tej pory odpowiedzi ze schroniska nie otrzymał. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa zapytała burmistrza, czy można ponaglić 

schronisko. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział twierdząco. 

Mieszkanka p. G. D. nawiązując do informacji z poprzedniej sesji dotyczącej prawidłowej 

współpracy ze schroniskiem, chciała wiedzieć jaki jest aktualny stan jej zwierząt 

w schronisku, czy zostały ponownie zaszczepione, jakie są poczynione czynności przed 

zimą w celu zabezpieczenia zwierząt, jak wygląda ich karmienie przed zimą. Ponadto 

zapytała, jaki jest powód przetrzymywania psów schronisku. Dlaczego psy oddane do 

domów tymczasowych nie mogą przebywać w swoim domu.  
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Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że nie jest w stanie przedstawić sytuacji 

każdego psa. Jest przekonany, że sytuacja psów jest dobra, ponieważ przebywają 

w schronisku dla zwierząt do tego powołanego. Tak jak już wspomniał mniej więcej raz do 

roku pracownicy urzędu kontrolują schronisko. Zapewnił, że jeszcze przed końcem tego 

roku taka kontrola w schronisku się odbędzie. Poinformował, że w czasie od ostatniej sesji 

zostało zakończone postępowanie. Pani miała 7 dni na wniesienie dodatkowych wniosków 

i dowodów, i z tego prawa skorzystała. W najbliższym czasie będzie wydana decyzja. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa zapytała o termin wizyty w schronisku.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że wizyta odbędzie się w grudniu. 

Mieszkanka p. G. D. stwierdziła, że burmistrz nie udzielił odpowiedzi na jej pytania. 

Następnie zapytała burmistrza, czy zapoznał się z jej wnioskami, czy będzie postępowanie 

dowodowe i czy będzie rozpatrzenie sprawy. W ocenie mówczyni nie było takiego 

postępowania od sierpnia 2021 r., a działania burmistrza są niezgodne z kodeksem 

postępowania administracyjnego. Prosiła o udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy będzie 

ponowne rozpatrzenie sprawy i ponowne postępowanie dowodowe. Zwracała uwagę, że 

na podstawie posiadanych przez urząd gminy dokumentów postępowanie powinno 

doprowadzić niekoniecznie do kontroli w schronisku w grudniu tylko do zwrotu psów. 

Odnosząc się do powyższego zastępca burmistrza Mateusz Baj nie zgodził się ze 

stwierdzeniem, że nie było postępowania dowodowego. Podkreślił, że postępowanie było 

bardzo szczegółowo prowadzone zarówno przed pierwszą decyzją jak i przed decyzjami, 

które były wydawane już po cofnięciu sprawy przez samorządowe kolegium odwoławcze 

do organu pierwszej instancji. Akta sprawy liczą kilka tomów, zawierają mnóstwo 

dokumentów, w tym także opinie biegłych i zdjęcia z oględzin. Postępowanie po ostatnim 

uchyleniu decyzji przez SKO zostało zakończone i w najbliższym czasie zostanie wydana 

decyzja. 

Mieszkanka p. G. D. zapytała przewodniczącego komisji SWiP, czy komisja zapoznała się 

z jej ostatnio złożonymi w urzędzie dokumentami. 

Przewodniczący Komisji SWiP Jakub Rącz odpowiedział, że informacja o złożonych 

pismach do komisji dotarła. Komisja zapozna się z dokumentami na posiedzeniu, które 

odbędzie się za 2 tygodnie.  

Mieszkanka p. G. D. odniosła się do wypowiedzi, 

b) pytania radnych i odpowiedzi. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa w odniesieniu do sprawy parkingu na 

ul. Wyszyńskiego zapytała, czy od czasu podjęcia przez radę uchwały wyrażającej zgodę 

na zawarcie porozumienia w sprawie budowy parkingu, porozumienie zostało zawarte. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj udzielając odpowiedzi poinformował, że porozumienie 

z MZDW zostanie podpisane w najbliższym czasie. 

Radna Urszula Wroniewicz zapytała o zimowe utrzymanie dróg, jaki będzie zakres 

umowy, jakie koszty, do kogo mieszkańcy będą mogli zgłaszać swoje uwagi.  
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Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że trwają przygotowania do wyłonienia 

spółki gminnej - Zakładu Gospodarki Komunalnej w trybie zamówienia in-house. 

Następnie przedstawił założenia umowy.  

Radna Urszula Wroniewicz w odniesieniu dopytywała, czy po 15 listopada mieszkańcy 

uzyskają informację o numerach telefonów, pod którymi będą mogli zgłaszać swoje 

potrzeby.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że ta informacja zostanie podana przed 

15 listopada. 

Radna Teresa Jędral ponownie poruszyła sprawę ustawienia znaku skrętu do Łubnej na 

drodze powiatowej (przed skrzyżowaniem z drogą wojewódzką). Sprawa zgłaszana od 2 

lat.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że powyższa sprawa wielokrotnie była 

zgłaszana do zarządcy drogi. Ponadto pan sekretarz osobiście przekazywał sprawę panu 

staroście.  

Radny Wojciech Kochański prosił o rozwiązanie problemu zastoisk wody po opadach 

deszczu. Rozlewiska tworzą się przy ulicy Polnej, Papczyńskiego, Marianki, Grójeckiej, na 

skrzyżowaniu ul. Wyszyńskiego oraz przy ul. Budowlanych. Ponadto zgłosił potrzebę 

oczyszczenia rowu wzdłuż ulicy Papczyńskiego. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj potraktował wypowiedź radnego jako zgłoszenie. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa powróciła do problemu zastoiska wody 

przy ul. Pijarskiej (skrzyżowanie z ulicą Partyzantów).  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że rozmawiał z dyrektorem MZDW.  

Dyrektor obiecał, że w przyszłym roku podejmie działania. Dodatkowo burmistrz 

poinformował, że poza zastoiskiem przy ul. Partyzantów pojawiły się nowe zastoiska. 

W tym tygodniu wyjdzie oficjalne wystąpienie urzędu w tej sprawie. Wyraził nadzieję, że 

uda się problem rozwiązać, aczkolwiek zwracał uwagę, że nie nastąpi to prędko, 

ponieważ by odwodnić ulicę Partyzantów trzeba wykonać podkop pod całą jezdnią. 

Radny Jan Rokita powrócił do kwestii psów, prosząc o wyjaśnienie informacji przekazanej 

przez mieszkankę, że psy ze schroniska są rozdawane. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że psy nie mogą być rozdawane, bo nie 

są własnością ani gminy ani schroniska, i do końca nie wiadomo czyją one są własnością, 

gdyż tak jak informował trwa spór prawny pomiędzy panią G.D. a jeszcze jedną osobą 

o to czyje te psy są. Psy nie są własnością gminy, gmina je tylko czasowo odebrała. Stan 

prawny może się zmienić, jeżeli sąd karny orzeknie przepadek psów. 

Radny Andrzej Posiewka zapytał, kiedy będzie spotkanie w sprawie studium. Następnie 

nawiązując do sprawy poruszonej przez radną T. Jędral poprosił burmistrza 

o wystąpienie do starostwa o zgodę i wskazanie na piśmie, gdzie znak ma być 

umieszczony. Deklarował ufundowanie znaku przez sołectwo. Ponadto sygnalizował, 

że na drodze powiatowej przy kościele w Baniosze tworzy się rozlewisko wody. 
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Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa udzielając odpowiedzi na pytanie 

odnośnie do spotkania w sprawie studium poinformowała, że 6 listopada odbędzie się 

wspólne posiedzenie wszystkich komisji w sprawie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

burmistrza uwag do studium. Sesja nadzwyczajna, na której rada będzie głosowała nad 

uwagami odbędzie się 8 listopada w Ośrodku Kultury. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski uzupełnił informację przewodniczącej dot. uwag do 

studium,   

c) wolne wnioski. 

Nie zgłoszono, 

d) informacje, 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła dodatkowe informacje  

odnośnie do tematyki spotkań zaplanowanych na 6 i 8 listopada br. 

Przypominała o dzisiejszym wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji po sesji, w sprawie 

stawek podatkowych na rok 2024. Poinformowała ponadto, że trwają prace nad 

budżetem, kolejne spotkanie w tej sprawie odbędzie się 26 października o godzinie 10.  

Do informacji odniosła się skarbnik Ewa Sobiepanek.  

 

Punkt 17. Zamknięcie CIII sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra 

Fedynicz-Komosa o godz. 16:25 zamknęła CIII sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 

                                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                         Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała:  

Urszula Kuranowska 


